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Pani Halina Musialek
Radna Rady Miejskiej Kola
zo poirednictwem
Pana Tomasza Sobolewskiego
Przewod nic zqcego Rady Miej skiej Kola

Odpowiadajqc na Pani interpelacjg z dria 10.01.2022 r. wyja6niam, 2e o przyst4pienie

do wsp6lnej z Powiatem realizacji zadania w zakresie przebudowy ulicy Broniewskiego
z uwzglgdnieniem utworzenia parkingu przed Szkol4 Podstawow4 Nr 3 (o co zabiegala Dyrekcja Szkoty

orazrcdzice uczni6w) wnioskowalem od pocz4tku 2019 roku.
W 2020 r. zostala opracowana koncepcia przebudowy ulicy. Na jej podstawie byly czynione

ustalenia i podejmowane decyzje co do zakresu i wy.tycznych do projektowania. W 2021 r. Powiatowy
Zarzyd Dr6g uzgadnial mozliwo66 zaprojektowania ronda na skrzy2owaniu ulic Broniewskiego i 20

Stycznia w zakresie odstgpstwa od obowi4zuj4cych przepis6w. Natomiast, rniejska sp6tka MZF,C Sp. z o.o.

dokonala wymiany ruroci4gu na terenie planowanej inwestycji, co r6wniez bylo wyrnogiem przyst4pienia

do inwestycji. Gmina Miejska Kolo proponowala wielokrotnie uwzglgdnienie w budzetach powiatu
i miasta Srodk6w na opracowanie dokumentacji proiektowej, ju2 w 2021 roku.

Sroclki te, Powiat Kolski, uwzglgclnit w budzecie na2022 rok.
OczywiScie, jak tylko wplynie pisemny wniosek Powiatu o zabezpieczenie 6rodk6w na ten cel

w budzecie Miasta Kola na 2022 rok,jako Bunnistrz, zaproponujg Radzie Miejskiej uwzglgdnienie dotacji
w wymaganej przez Starostwo wysokoSci, zgodnie z dotychczasow4 zasad4, iz miasto pokrywa 50%
koszt6w kaidej inwestycji powiatowej na terenie miasta.

Wykonanie chodnika wzdluL ogrodzenia Szkoly Podstawowej Nr 3 od strony ulicy Broniewskiego
bgdzie elementem przebudowy ulicy Broniewskiego i bgdzie realizowane w ramach tego zadania.

Odnosz4c sig do wykonania ogrodzenia Szkoly Podstawowej Nr 3 to na ten ternat rozmawialem

w dniu 2l paidziernika 2021 r. z Rad4 Rodzic6w oruz Dyrckcjq Szkoly Podstawowej Nr 3.

Przewodniczqcy Rady Rodzic6w, radny Sebastian Kuty oraz Pani Dyrektor Gra?yna Trociriska poruszyli
ten temat w rozmowach ze mn4 i obiecalem wtedy, ze zawnioskujg o przekazanietych Srodk6w szkole na
pocz4tku 2022 r. W tym celu sporz4dzili5rny kosztorys prac, a pracownik Urzgdu Miejskiego, w tym
samym dniu w kt6ryn zloZyla Pani interpelacjg dokonywalprzy budynku Szkoly ostatnich porniar6w do

kosztorysu. Na sesji lutowej zawnioskujg do Wysokiej Rady o przekazanie Szkole pienigdzy na ten cel.

Podsurnowuj4c, w tematach kt6rych dotyczy Pani interpelacja toczq sig ustalenia i dziatania od

kilku lat, lub kilku rniesigcy. Wedlug rnnie kazda rozpoczgta i pozytywnie zakoficzona inwestycja jest

wsp6lnyrrl dzielem Radnych Rady Miejskiej, Bunnistrza oraz odpowiednich srodowisk spolecznych, w
tyrn przypadku Dyrekcji Szl<oly Podstawowej nr 3, Rady Rodzic6w oraz Grona Pedagogicznego.

Otrzvrnuia:

@"'edr.rru2. a/a.

Przygotowal: Hanna Zywert tel. 632627521, Krzysztof Witkowski tel. 632627503
Sporz4dzila: Monika Ciesielsk a tal. 632627 580.
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